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PROTOKÓŁ 0012.3.4.2020 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 20 maja 2020 roku 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.40 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad  

1. Otwarcie posiedzenia.  
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - 

absolutorium. 
 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 

5. Sprawy bieżące. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-
Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
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 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu- Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
Nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7 

w Jastrzębiu-Zdroju, 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 

z dnia 26 marca 2020 r. Nr III.34.2020 w sprawie określenia 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów w ramach 
Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych, 
 

 Petycja w sprawie niełączenia klas V oraz VI w Szkole Podstawowej nr 
15, 

 
 Pismo Grona Pedagogicznego SP nr 1, 
 
 Pismo Rady Rodziców przy ZSH, 

 
 List Senator P. E. Gawędy, 
 
 Pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników 

Oświaty i Wychowania dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7 
w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
 Pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników 

Oświaty i Wychowania w sprawie przedstawienia uwag do projektu 
uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój w sprawie utworzenia Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju. 

6. Wolne głosy i wnioski 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 19 lutego oraz 18 marca 2020r.  

8. Zakończenie posiedzenia 

Ad. 1 

Otwarcia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad. 3 

Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 1, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad. 4 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - absolutorium. 

 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

 

 
 
 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 
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 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-
Zdroju, 

 

 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 

 

 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu- Zdroju, 

 

 
 

 Projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
Nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Janusz Toborowicz 
 - Czy prośba Rady Pedagogicznej, którą mamy dziś na Komisji została 
uwzględniona? 
 
Anna Hetman 
 - Jaka prośba? 
 
Janusz Toborowicz 
 - Rada Pedagogiczna chciałaby Dyrektora i 2 Wicedyrektorów. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Tak podobno było obiecywane, ale nie ma tego w Statucie.  
 
Anna Hetman 
 - Są pewne rzeczy, które można zawrzeć w Statucie, a pewnych rzeczy nie zawiera 
się w Statucie. Wszystko zależy od kwestii organizacyjnych. Wszelkie zmiany  
w Statucie dokonuje Rada Pedagogiczna. Zmiany może Rada Pedagogiczna 
wprowadzić w porozumieniu z organem prowadzącym. 
 
Stanisław Faber 
  - Dyrektor ma obowiązek zasięgnąć opinii Rady Pedagogicznej, organu 
prowadzącego. Opinia nie jest wiążąca. Następnie powołuje się Dyrektora.  
W przypadku 12 oddziałów może być jeden bądź dwóch Wicedyrektorów.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 
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Anna Hetman 
 - W tej chwili wiemy, że są 3 pełne oddziały przedszkolne 25 osobowe.  Oddziałów 
w szkole jest 9 bądź 10. To już nam daje możliwość utworzenia stanowiska 
Wicedyrektora. Nie możemy zawierać pewnych rzeczy w Statucie Szkoły.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czyli teraz nie można, a później można? 
 
Anna Hetman 
 - Nie można zapisać w Statucie pewnych rzeczy, które nie są na chwilę obecną i 
nie są obligatoryjnie. Z naszej strony dotrzymujemy słowa. Nie można zapisywać 
w Statucie rzeczy, które nie są na stałe. W przyszłym roku może być mniej 
oddziałów i na pewno nie będzie dwóch Wicedyrektorów.  
 
Stanisław Faber 
 -Nie ma żadnych przesłanek ku temu, aby z ustaleń, które poczyniliśmy w 
jakikolwiek sposób wycofywać się.  Przepisy są jednoznaczne. Szkoła rozpoczyna 
działalność od 1 września. Dyrektor jeśli zbierze po raz pierwszy Radę 
Pedagogiczną, która składa się z przedstawicieli dwóch szkół będzie mógł 
wnioskować o powołanie i zmianę w Statucie.  
 
Anna Hetman 
 - Nie twórzmy jakiś precedensów i absurdów, bo każdy może sobie wszystko 
napisać, ale musi być to przemyślane i zgodne z prawem.  Nie zamierzamy się 
wycofywać z tego co było ustalane przy rozmowach odnośnie utworzenia Zespołu. 
Rozumie, że chcecie, aby pojawił się zapis, że będzie dwóch Wicedyrektorów – nie 
może być takiego zapisu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W ogóle takiego zapisu nie będzie w Statucie. 
 
Anna Hetman 
  - Dlaczego Pan tak twierdzi? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Mówicie Państwo, że nie może być takiego zapisu w Statucie.  
 
Stanisław Faber 
 - Na ten moment. Jeśli Rada Pedagogiczna przegłosuje zmiany, które są zgodne 
z przepisami prawa oświatowego i Rozporządzenia o ramowych Statutach nic nie 
stoi na przeszkodzie.  
 
Anna Hetman 
 - Wiele zmian będzie wprowadzonych przez Radę Pedagogiczną. My już nie mamy 
nic do powiedzenia.  
 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 
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 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7 
w Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
z dnia 26 marca 2020 r. Nr III.34.2020 w sprawie określenia 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów w ramach 
Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych, 

 
 Bernadeta Magiera 
 - Dzwoniła do mnie siostra katechetka pracująca w Szkole Podstawowej nr 4. Ma 
ucznia, który zdobył 2 miejsce, ale nie jest to konkurs Wojewódzki tylko  
organizowany przez Archidiecezje. Czy traktujemy to jako Województwo? 
 
Stanisław Faber 
 - Znam ten konkurs. Zmiany, które są w uchwale są konsekwencją wprowadzenia 
Rozporządzenia Ministra. Regulamin, który obowiązuje w naszym mieście nie 
przekreśla szans uczniów innych konkursów. Spektrum jest dość duże. O 
wszystkim decyduje Komisja.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Petycja w sprawie niełączenia klas V oraz VI w Szkole Podstawowej nr 
15, 

 
Andrzej Matusiak 
 - Jaka jest decyzja? 
 
Stanisław Faber 
 - Trudno jednoznacznie na to pytanie odpowiedzieć. Arkusze organizacyjne nie 
zostały jeszcze zatwierdzone. Dajemy Dyrektorom pod rozwagę faktycznie 
możliwość łączenia klas. Są klasy 16, 17, 18 osobowe. Ustawodawca ograniczając 
do 25 uczniów klas 1-3  i edukacji przedszkolnej miał na względzie stworzenie 
optymalnych i dobrych  warunków uczniom. Bardzo często jeśli uczniowie kończą 
klasę 3 to w klasach 4 jeśli oddziałów jest więcej to są one łączone. Wykonaliśmy 
analizę finansową. W przypadku klas 17 osobowych miasto dopłaca wyłącznie do 
subwencji na wynagrodzenia – w skali roku 25 tys. 800 zł. do jednej klasy.  
W przypadku 24-25 uczniów to się równoważy. W klasach VI koszty są jeszcze 
większe bo jest 36 bądź 37 godzin z podziałem na grupy. Roczny koszt takiej jednej 
klasy to ok. 148 tys. zł. Jeśli mamy 3 klasy VII, które w sumie liczą 50 osób to nic 
nie stoi na przeszkodzie, aby utworzyć 2 klasy po 25 osób. Mówię o klasach VII. 
Mamy kilka takich przypadków. Wg naszych obliczeń biorąc pod uwagę 
wynagrodzenia, które będziemy wypłacać dla nauczycieli od 1 września 2020 r. 
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i biorąc pod uwagę podwyżkę, której wysokość  określił Minister Edukacji samej 
subwencji zabraknie miastu 2 mln. 700 tys. zł. Nie mówiąc o reszcie wydatków.  
 
Anna Hetman 
 - W ubiegłym roku do zadań subwencjonowanych dopłaciliśmy ponad 20 mln. zł, 
a w tym roku z planu wynika 26 mln. zł przy czym będzie więcej ponieważ jest 
dopłata do wynagrodzeń, które miały być w subwencji zagwarantowane, ale nie 
jest to zagwarantowane i w tym roku dopłata wyniesie ok 30 mln. zł do oświaty.  
 
Stanisław Faber 
 - W SP nr 6 po utworzeniu 3 jest oddziałów 25 osób w klasie. W SP nr 10  - 3 
oddziały z 4 w liczbie 24 i 25. To nie są tylko liczby. Zatrudniamy pedagoga 
i wychowawcę którzy wg. odpowiednich kryteriów rozmawiają z rodzicami. 
Dyrektor powinien rozeznać sytuację jakich grupach jak i kogo połączyć.  
W aktualnych klasach VI są również uczniowie, którzy poszli o rok wcześniej.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Dobro dziecka jest najważniejsze. Jako Radni musimy się nad tym pochylić tym 
bardziej, że generuje to koszty.  
 
Stanisław Faber 
 - Dla dziecka, które ma orzeczenie dodatkowo może być nauczyciel 
wspomagający. W SP nr 15 w okresie wcześniejszym kilkakrotnie łączono klasy. 
Bierzmy wszystkie czynniki pod uwagę.  
 
Anna Hetman 
 - Każdy przypadek jest indywidualnie traktowany. Musimy brać pod uwagę 
względy ekonomiczne i organizacyjne oraz predyspozycje każdego ucznia 
indywidulanie. Jeżeli chodzi o SP nr 15 to klasa VI prawdopodobnie nie będzie 
łączona natomiast klasa VII połączona.  
 
Jarosław Potępa 
 - Mam pytanie jeśli chodzi o szkoły średnie. Czy jest na tegoroczny  nabór przyjęta 
dolna granica? Czy będą jakieś sugestie dla Dyrektorów? 
 
Anna Hetman 
 - W wytycznych zwykle pokazywaliśmy minimalną liczbę uczniów w klasie w szkole 
ponadpodstawowej (24 osoby). Każdą klasę i szkołę traktujemy indywidulanie.  
 
Jarosław Potępa 
 - W ZSH oddziały są mało liczne. Czy takie rozwiązanie w ZSH też jest planowane?  
 
Anna Hetman 
 - Na pewno nie będziemy otwierać klas 17,18,19 czy 20 osobowych. Ściśle 
będziemy trzymać się wytycznych, które otrzymała Pana Dyrektor. Nie będzie klas 
mniejszych niż 24, 25 osób.  
 
Stanisław Faber  
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 - W klasach VII w przypadku gdybyśmy utrzymywali oddział 17 osobowy 
dopłacamy w skali roku do jednej klasy 56 tys. zł.  
 
Jarosław Potępa 
 - Ile faktycznie dzisiaj w klasach I jest oddziałów w ZSH? 
 
Anna Hetman 
 - Mamy 7 oddziałów w ZSH.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy faktycznie w klasach I ZSH jest 15, 16 osób? 
 
Anna Hetman 
  - Co nam ta wiedza da? Jak ostatnio rozmawialiśmy to jasno było powiedziane, 
że szkoły nie likwidujemy. Naboru nie robimy, bo są takie same kierunki  
w ZS nr 2. Szkoła w naturalny sposób będzie wygaszona. W tym momencie od 
września będzie klasa II, III i IV.  
 
Jarosław Potępa 
 - Zgadzam się z Panią, ale jeżeli stworzymy jeden odział 24 czy 25 osobowy to 
nam się to wygaszanie wydłuża. Ustalenia sprzed dwóch miesięcy były troszkę 
inne.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli chcemy mieć w klasach po 17 uczniów to wszystko kosztuje i dlatego 
musimy dopłacać do oświaty. Czy chcemy dopłacać czy nie? Jeżeli idziemy w 
kierunku łączenia klas to ilu nauczycieli straci pracę? Gdzie chcecie Państwo te 
środki zaoszczędzić? 
 
Anna Hetman 
 - Temat jest szeroki i obszerny i można godzinami dyskutować. Mówimy dwoma 
językami. Mówiąc o finansowaniu szkoły to z jednej strony słyszę, że Radni muszą 
zdecydować czy chcemy dopłacć do szkoły, a z drugiej strony to władza wykonawca 
musi odpowiadać za to co się w  tych szkołach dzieje i za etaty. Tak nie może być. 
Jeśli mówimy o takim czy innym finansowaniu to Rada Miasta i Prezydent Miasta 
muszą mówić tym samym językiem, bo nigdy w ten sposób nie dojdziemy do 
porozumienia. Zawsze staramy się, aby w przypadku jakichkolwiek zmian 
organizacyjnych nikt nie stracił pracy. Każdego roku ręcznie pracownicy Wydziału 
Edukacji pracują nad tym, żeby nikt nie stracił pracy.  Duże ukłony dla 
pracowników Wydziału Edukacji, bo dzięki ich zaangażowaniu nauczyciele mają 
pracę. W mieście jest również spora ilość godzin nadliczbowych, czyli jest potencjał 
na zatrudnianie kolejnych nauczycieli albo w przypadku łączenia klas jest 
możliwość, że nikt nie straci pracy. Może to dotyczyć wyjątkowych przedmiotów, 
gdzie jest mniej tych godzin. Może się zdarzyć, że nie będzie pełnego etatu w 
jednej szkole. Przy projektach organizacyjnych trwały ciągle rozmowy, aby żaden 
nauczyciel pracy nie stracił. Na chwilę obecną nie ma takich przypadków.  
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Stanisław Faber 
 - Mamy kilkunastu nauczycieli, którzy mają 1.5 etatu i są zatrudnieni w dwóch 
szkołach. Koordynujemy ręcznie takie sytuacje.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy Dyrektor szkoły ma informację, że dany nauczyciel pracuje jeszcze w innej 
szkole? 
 
Stanisław Faber 
 - Nie zawsze.  
 
Jarosław Potępa 
 - Jeżeli nauczyciel jest zatrudniony w szkole niepublicznej to my tego nie widzimy? 
 
Anna Hetman 
 - Nie.  
 
Iwona Rosińska 
 - Do kiedy arkusze organizacyjne muszą być zatwierdzone? 
 
Stanisław Faber 
 - Do 31 maja.  
 
Iwona Rosińska 
 - Rozumiem, że nauczyciele prawdopodobnie nie stracą pracy? 
 
Stanisław Faber 
 - Robiliśmy symulację jeżeli chodzi o ZSH to wielu nauczycieli pracowało w dwóch 
szkołach  - w ZS nr 2. Istnieje płynne przejście.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy z pedagogami również tak będzie? 
 
Stanisław Faber 
 - Tak. Kierujemy się przepisami ustawowymi. Ustawodawca  określa przybliżoną 
liczbę godzin na liczbę dzieci w szkole.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy są jeszcze jakieś działania w oświacie, które mają przynieść oszczędności? 
 
Stanisław Faber 
 - Mówimy bardziej o racjonalizacji.  
 
Anna Hetman 
 - Na ten rok Dyrektorzy otrzymali taką prośbę, żeby od maja nie wydatkować 
żadnych środków z §4210. Zakupy ławek, stolików, wykładzin są wstrzymane. 
Prosiliśmy, żeby nie zakupywać również pomocy dydaktycznych. W lipcu będziemy 
wiedzieli jakie są perspektywy na drugie półrocze jeśli chodzi o dochody. Jeżeli 
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chodzi o przyszły rok to jesteśmy na etapie ustaleń w jaki sposób mamy spiąć 
budżet, bo będzie to trudne.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Wracając do ZSH. Jeżeli Rada Miasta przyjmie  uchwałę , że likwidujemy szkołę 
branżową I stopnia to nawiązując do tego naboru, który się dzieje to w tym 
momencie naboru szkoła po Sesji nie powinna przeprowadzać.  
 
Anna Hetman 
 - Jeśli nie ma szkoły to nie ma naboru.  
 
Stanisław Faber 
 - Jeśli Rada Miasta przyjmie właściwą uchwałę o likwidacji w/w szkół gdzie Kurator 
wydał pozytywną opinię to pozostanie tylko Technikum. Formalnie jeśli nadal 
Technikum istnieje to nabór jest. Jeśli jakieś dzieci się zarekrutują to pójdą do 
 ZS nr 2.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Która szkoła mogłaby rekrutować dzieci jeśli chodzi o zawód sprzedawcy? 
 
Stanisław Faber 
 - Sprzedawcę ma ZSZ i ZS nr 2.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Czy w tym momencie nie należałoby podjąć decyzji, żeby ZSZ mógł zaoferować 
nabór na sprzedawcę? 
 
Anna Hetman 
 - W ZSZ jest profil sprzedawcy.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Tak, ale wszyscy z naboru ZSH zostali przekierowani do ZSZ. W ZSZ są klasy 
wielozawodowe w których m.in. są sprzedawcy.  
 
Stanisław Faber 
 - Jesteśmy jeszcze przed rekrutacją. Będę rozmawiać z Panią Dyrektor ZSZ.  
 

 Pismo Grona Pedagogicznego SP nr 1, 

Komisja zapoznała się z pismem.  

 
 Pismo Rady Rodziców przy ZSH, 

 
Komisja zapoznała się z pismem.  
 

 List Senator P. E. Gawędy, 
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Komisja zapoznała się z pismem.  

 Pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników 
Oświaty i Wychowania dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7 
w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji z treścią pisma.  
 
Stanisław Faber 
 - Nie czytałem jeszcze tego pisma.  
 
Iwona Rosińska 
 - Często rozmawiam z Przewodniczącym NSZZ „Solidarność” i zapraszam na 
posiedzenia Komisji, aby ustosunkowali się do poruszanych kwestii.  
 
Anna Hetman 
 - Musimy sprawdzić czy proceduralnie zostało wszystko zrobione, bo jeśli nie to 
będzie wina po naszej stronie.  
 
Stanisław Faber 
 - Na pewno się zwracaliśmy. Musimy to sprawdzić.  
 

 
 Pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników 

Oświaty i Wychowania w sprawie przedstawienia uwag do projektu 
uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój w sprawie utworzenia Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju. 

 
Komisja zapoznała się z pismem.  

Ad.6 

Wolne głosy i wnioski 

Janusz Toborowicz 
 - Czy Dyrektorzy mają zabezpieczone potrzebne środki np. dezynfekujące  które 
umożliwią przeprowadzenie egzaminów maturalnych, zawodowych i 8 klas.  
 
Anna Hetman 
 - Dyrektorzy przygotowują wszystkie placówki zgodnie z potrzebami. Mamy 
nadzieję, że będzie to we właściwy sposób przygotowane.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy wiemy ilu uczniów może wejść do klasy? 
 
Iwona Rosińska 
 - Zależy od wielkości sali.  
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Stanisław Faber 
 - Wytyczne zostaną na pewno przedstawione.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Na jakim etapie są prace dotyczące powołania szkoły branżowej II stopnia? 
 
Anna Hetman 
 - Żadnych roszad między szkołami w tym zakresie nie będzie. Tam gdzie są szkoły 
I stopnia będą tworzone II stopnia.  
 
 
Ad.7 
Przyjęcie protokołu z dnia 19 lutego oraz 18 marca 2020r.  

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  

Ad.8 

Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  

 

Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji 

Monika Dulewicz     Jarosław Potępa 

 

 

 
 

   

 

 
 

 

 


